

Hall W3 Booth B1-2

Bihl+Wiedemann develops and manufactures complete automation solutions for functional safety and for data communication in machines and plants. Our products are in use worldwide across diverse sectors. In addition to our headquarters in Mannheim, we are represented by own subsidiaries (Turkey, Denmark, USA, China) and international sales partners in more than 30 countries. As a leader in the field of automation and safety technology with AS-Interface (ASi) our focus is on constant innovation.

The company address is:

Bihl+Wiedemann GmbH Floßwörthstraße 41 68199 Mannheim, Germany www.bihl-wiedemann.de



Hall W3 Booth B1-3

1、比克力为您提供最好的轮子

在比克力,产品从设计到生产的每一个环节都经过严格把控,力求在每一个细节上达到极致,确保每一款脚轮在承重、耐磨、滚动阻力等方面均超越行业标准,真正实现"设计即品质"的承诺。得益于模块化的设计理念·比克力拥有超过3万种不同型号的单轮和脚轮产品·能够为几乎所有行业的不同应用提供完美的的产品方案。



2、创新引领行业标杆

比克力公司拥有一支由行业专家组成的研发团队,致力于新材料、新技术的研发与应用,不断推出符合市场需求的新产品。

从基础材料的应用到智能驱动的研发,比克力始终站在行业前沿,树立行业标杆。这种持续的创新精神 ,不仅满足了客户对高品质产品的需求,更为公司赢得了广泛的市场认可和赞誉。



3、精湛工艺,品质承诺

比克力始终坚守"德国智造"的品质承诺!从选材到加工,从组装到检测·每一步都严格遵循ISO质量管理体系标准·确保产品质量的稳定性和可靠性。正是这种对工艺的坚守·让比克力脚轮在耐用性、承重能力及灵活性上脱颖而出·成为众多行业首选的合作伙伴。



4、精工品质,服务全球

作为一家国际化的企业,比克力公司深知优质服务对于品牌的重要性。因此,公司在**120多个国家和地区建立了遍布全球的**销售与服务网络,为客户提供从产品咨询、选型推荐到售后服务的全方位支持。无论您身处何地,都能享受到比克力专业、高效、贴心的服务体验。



Contact information: Tel: 86051253557701 Email: sales@blickle.cn



Hall E5 Booth B4-1

Marston-Domsel: your par ther for sealants, adhesives, protection technologies and fastener systems. High-quality products, made in Germany. Marston-Domsel produces and sells a variety of high-tech sealants, anaerobic liquid polymers, adhesives, and rotary shaft seals for trade and industry, around the world. With over 60 years of experience, MARSTON-DOMSEL has become a by-word in the industry. As a medium-sized, family-run company, we are among the world's leading manufacturers of adhesives.

Marston-Domsel 是您在密封、粘合、防护技术和结构粘接方面的合作伙伴。我们生产和销售各种高科技密封剂,厌氧胶、粘合剂和旋转轴密封,凭借超过60 年的经验,Marston-Domsel在胶粘剂业界颇具声望。作为一家中等规模的家族企业,我们是世界领先的胶粘剂制造商之一,产品畅销全球工业和民用领域。

Marston-Domsel GmbH Bergheimerstr. 15 53909 Zülpich, Germany

Mr. Martin Esser Tel: +49-2252-9415 0 info@marston-domsel.de



Hall E5 B 5 – 4

AFRISO Measurement & Control Technology (Suzhou) Co.,Ltd.

菲索测量控制技术 (苏州) 有限公司

AFRISO is at home wherever there is measuring, controlling or monitoring required. As a full-range manufacturer, we offer our customers a broad product portfolio from a single source. A wealth of experience from numerous applications as well as our knowledge of the requirements in the individual markets make us a reliable partner in your industry.

Our exhibits on PTC ASIA 2024 include instrumentation products for pressure/temperature/level measurement and cooling control technology.

德国菲索(AFRISO)成立于1869年,**是一家具有百年**历史和创新精神的家族企业,凭借专业而多元化的测量技术广泛助力工业领域。PTC ASIA 2024我们将主要展出压力/温度/液位测量及冷却控制技术相关的仪器仪表类产品。

Contact

Tel: +86 512 68079460 E-Mail: marketing@afriso.cn Website: www.afriso.cn

Mönninghoff

Hall E5 Booth B 5 – 3

Mönninghoff power transmission represents an infinite variant diversity that is applied by all areas of modern mechanical engineering. Our technologies are mostly designed to operate under extreme conditions. Today we are a leading technology partner on the global stage in the development of high-precision clutches, sensitive overload systems and optimized shaft couplings.

Main products: Clutches, brakes, shaft couplings, torque limiters

Mönninghoff Transmission Technology (Shanghai) Co., Ltd.

202B, Building C, Laisai Port 99 Jiangchang 2nd Road Jing'an District, Shanghai +86 21 5605 6926 s.jiang@moenninghoff.de https://www.monninghoff.com.cn



Hall E5

Booth B 4-2

The AXXERON Group specializes in automation, hydraulics, and system technology, serving as a product developer, solution provider, manufacturer, and service partner for international OEM customers. As a high-quality strategic development and system supplier, we offer one-stop-shop solutions to complex technological challenges. AXXERON develops customized solutions tailored to customer needs, providing an integrated supply chain, from engineering and procurement to the production and commissioning of systems.

AXXERON集团专注于自动化、液压和系统技术,是国际OEM客户的产品开发商、解决方案提供商、制造商和服务合作伙伴。作为一家高质量的战略开发和系统供应商,我们为复杂的技术挑战提供一站式解决方案。AXXERON根据客户需求开发定制解决方案,提供从工程和采购到系统生产和调试的集成供应链。



2-Way Slip-in Cartridge Valves - X731- CEE Series

AXXERON Hydrolux 2-way Slip-in Cartridge Valves, Actively Operated, are designed to eliminate many of the limitations of standard cartridge valves and enable highspeed switching functions.



3-Way Slip-in Servo Cartridge Valves with analog Valve Electronics - SE3 Series

AXXERON Hydrolux's X700 Series Servo Cartridge Valves are throttle valves for use in 2-way applications. These valves are suitable for electrohydraulic flow control systems, including those with high dynamic response requirements.



3-Way Slip-in Servo Cartridge Valves with analog Valve Electronics -SE3 Series

3-way Servo Cartridge valves are spool-type throttle valves used for flow control functions. They are equipped with 3 ports which allows them to be used to extend or retract a single-acting cylinder.



Manifolds and Hydraulic Systems

AXXERON Hydrolux manifolds are custom-designed and built for each customer's specific application. Thus, each manifold's circuit logic and functionality are engineered to meet exact performance, safety, and mounting requirements. AXXERON Hydrolux manifolds can be combined with high-performance servo cartridge valves, servo valves, hydraulic power units (HPU), test controllers, and hydraulic actuators.





Hall E5 Booth B4 – 2

Schneider Servohydraulics GmbH specializes in developing and manufacturing high-performance hydraulic servo valves and custom cylinders for electrohydraulic control systems. With over 60 years of expertise, Schneider offers various solutions for industries requiring precision and reliability. Our servo valves, with flow rates from 0.4 up to 700 l/min and pressure up to 1000 bar, as well as a heat tolerance up to 120°C, are known for their durability and efficient design. Schneider collaborates closely with customers to deliver tailored hydraulic and pneumatic systems, providing comprehensive service from development to maintenance.

Schneider Servohydraulics GmbH 专业从事开发和制造用于电液控制系统的高性能液压伺服阀和定制气缸。Schneider拥有60多年的专业知识,为需要精度和可靠性的行业提供各种解决方案。我们的伺服阀以其耐用性和高效的设计而闻名,流量从0.4到700升/分钟,压力高达1000巴,耐热性高达120°C。施耐德与客户密切合作,提供量身定制的液压和气动系统,提供从开发到维护的全面服务。



Hydraulic Servo Valves

Servo valves from Schneider Servohydraulics are renowned for reliability and easy maintenance. Our servo valve program includes valves in one-stage, two-stage, and three-stage models with a flow range of 0.4 to 250 l/min.



Hydraulic Axes

Schneider Servohydraulics provides ready-to-connect hydraulic axes according to customer specifications and on-board intelligence with components from our product range:

- Servo valves NG 6 and NG 10 with and without integrated electronics
- Fast digital controllers
- Cylinders with displacement transducer



Digital controllers

Specific accessories for servovalves, such as connecting and flushing plates, as well as various multipolar plugs for electrohydraulic and pneumatic control technology.

Lippstädter Straße 54 48155 Münster / Germany Telefon: <u>+4915121327727</u> www.axxeron.de



EXMAR China Ltd.

Hall E5 Booth B4 – 3

Your pipe fitting source

Broad range of stainless steel (1.4571) products

EXMAR offers cutting and compression fittings, ball valves, valves and hose fittings in stainless steel 1.4571 and in almost any size. All items in our standard range are in stock. Short-term deliveries are also possible in larger quantities. With our own production, we guarantee our customers consistently high quality. In addition to the standard range, we also develop and manufacture customised solutions for pipe union technology.

We provide solutions for all industries and applications where liquids and gases are transported, distributed or regulated.

A team of 300 employees across eight locations in Europe and Asia develops, produces and markets a wide range of pipe union components. EXMAR GmbH is based in Bad Nauheim and is part of the internationally active SERTO Group.

Website: https://www.exmar.de/en/home/

Online-Shop: https://www.exmar.de/en/online-shop/

Firmenprofil CN:

您的管件制造商

多种1.4571级不锈钢

EXMAR 提供几乎所有尺寸的1.4571级不锈钢,切割和夹紧环螺纹接头、球阀、阀门和软管配件。我们标准系列中的所有商品都有库存。也可为大批量订单提供短期交货。作为制造商,我们保证为客户提供始终如一的高品质。除了标准产品系列之外,我们还开发和生产客户特定管道连接技术解决方案。

我们为需要运输、分配或调节液体或气体的所有行业和应用提供解决方案。

欧洲和亚洲七个生产基地的 300 名员工组成的团队,开发、生产和销售多类管道连接组件产品组合。 EXMAR GmbH 公司总部位于巴特瑙海姆(Bad Nauheim),属于国际活跃的SERTO 集团的分支机构。

Website: https://www.exmar.de/cn/home/

Online-Shop: https://www.exmar.de/en/online-shop/

Produkte EN:

Tube fittings in stainless steel 1.4571 according to DIN

EXMAR offers a very comprehensive range of DIN tube fittings. In addition to the cutting ring fittings according to EN ISO 8434-1/DIN 2353 the range also includes NC clamping ring fittings, tapered seal connections, flared tube fittings, hose couplings, ball valves, check and regulating valves and various accessories. All tube fittings are made of the high quality stainless steel 1.4571/AISI 316 Ti

Cutting ring fittings according to EN ISO 8434-1/DIN 2353

- series LL, L, S
- from 4 to 42 mm
- nominal pressure up to 800 bar
- with double-sided tube connections
- male connectors with metric, Withworth or NPT thread
- with FKM seal or metallic sealing
- additional versions available on request

NC clamping ring fittings

- clamping ring made of stainless steel for 24° DIN taper
- from 6 to 25 mm
- nuts silver-plated on the inside for easier and faster assembly

Ball valves

- for high and low pressure applications
- with pneumatic or electrical drive

Valves

- shut-off and regulating valves
- non-return valves

Various

- accessories such as tube clamps, etc.
- pre-assembled and packed units



Vorschautext:

EXMAR offers a very comprehensive range of DIN tube fittings in stainless steel as well as various other parts such as valves and accessories.

Hose couplings for hydraulic hoses

The EXMAR couplings and ferrules are fully compatible, ensuring a reliable and safe connection. The ferrules which have been designed for unpeeled hoses help you save time and costs. Not only can you choose a tighter bending radius, additionally the locking mechanism of the hose couplings brings coupling and ferrule in the correct pressing position in one easy step.

- broad range pipe connectors, tapered connectors, JIC nipples
- for unpeeled hydraulic hoses with wire mesh
- ferrules ideal for tight bending radii of the hoses
- couplings and ferrules with locking mechanism for easy hose crimping
- for use in thigh-pressure applications

Vorschautext:

EXMAR hose couplings for reliable and safe connection with unpeeled hoses.

We produce your tubes made-to measure, custom-fit and ready-to install. In our own production site we offer a variety of tube processing options such as bending, soldering and welding, tailored to your needs. Finally we assemble the bended tubes according to your requirements. You receive tube systems, assembled with EXMAR connections, which you can easily install in your system. On your request we can also provide the logistics and deliver the systems just-in-time.



Link: https://www.exmar.de/en/exmar-systems/customized-solutions/

Vorschautext:

Made-to-measure, custom-fit and ready-to install tube systems delivered just-in-time.

Complex assemblies - ready to install and secure in the system

From simple tube systems to complex assemblies, from small batch series to mass production – we produce everything in our own production site. Thereby we take over project planning, production and distribution and conduct quality testing according to your specifications.

You, as our customer, profit all along the line. Not only thanks to our extensive know-how in design and production, but also by our reliable logistics and just-in-time deliveries.



Vorschautext:

From simple tube systems to complex assemblies – we produce everything in our own production site.

Kontakt China:

EXMAR China Ltd.

Room 5168 in Unit 5101 (actual Room 4568 in Unit 4501), No. 268 Middle Xizang Road Huangpu District, Shanghai, 200003 Tel. +86 21 5041 0190 info-cn@exmar-asia.cn



Hall E5 Booth B5 – 5

Schlösser was founded in 1897 and is a medium-sized family owned enterprise. Schlösser is in Germany a well-known producer of stamped, waterjet cutted and laser cutted parts, that are produced according to customer drawings and specifications for example gaskets, insolation parts, washers, foils, membrans, underlays, valve flaps, shields and others. Parts are delivered according to customer request on roll or stacked, stored in a box, boundled or on metal rods, self-adhesive or assembled of various components.

More than 380 employees produce parts for about 1000 customers world-wide. Export is about 30 % from turnover. All different kind of material are processed, for example plastics, rubber, foam materials, foils (shielding, heat-conducting, electronical) felt, thin metal, laminated fabrics and others.

Schlösser has two production plants in Mengen, Germany and is certified according to IATF 16949, ISO 9001 and ISO 14001.

Own tool manufacturing produce and maintain most of the tools and production contains a variety of stamping and cutting technologies. Our clients are good known companies in the Automotive, Electronical and Healthcare field.

Schlösser GmbH & Co.,KG Wilhelmstraße 8 88512 Mengen Germany www.schloesser-dichtungen.de

席勒成立于1897年,是一家历史悠久的德国家族性企业。 同时,也是一家可以利用冲压与模切、高压水切割和激光切割等工艺生产平面密封件的知名企业。 公司产品主要有:密封件,绝缘件,垫圈,薄膜,光电膜片,泡棉件,保护膜等等模切产品。目前的客户主要有博世,大陆集团、舍弗勒、采埃孚,博世力士乐、费斯托、法雷奥、西门子、斯蒂尔、马夸特、康迪泰克、美国天合、等等

公司拥有两个生产基地,380多名员工,在全球拥有超过1000多家不同行业的客户。出口额占总额的30%。我们能提供数千种不同的材料,比如塑料、橡胶、泡棉、薄膜(屏蔽、导热、电子绝缘等)、金属薄片,无纺布与石墨等等。公司已通过IATF 16949, ISO 9001 和 ISO 14001等认证。

除此之外,我们还具备模具生产以及维护的能力。公司配备专门的模具加工中心,来满足客户的需求。公司涉及的主要行业如:汽车工业、电气电子、航天航空、机械以及医疗等领域。



席勒密封技术(南京)有限公司 黄先生Tel: 13260989217

Email: huang.alex@schloess.de